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Protokół nr 124/21   

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu 

z dnia 15 grudnia 2021 r., 

które odbyło się w trybie zdalnym 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pan Marek Kieler   - Przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

2. Pan Krzysztof Dziuba - Wicestarosta Wieluński 

3. Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu  

4. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

5. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu      

            

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel   - skarbnik powiatu 

2. Pani Dorota Krajcer   - sekretarz powiatu  

3. Pan Maciej Bryś   - z-ca naczelnika Wydziału Komunikacji,  

        Transportu i Dróg Starostwa Powiatowego  

        w Wieluniu  

4. Pani Patrycja Świtalska   - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw  

        Społecznych Starostwa Powiatowego  

        w Wieluniu  

5. Pani Beata Korczewska   - dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy  

        Rodzinie w Wieluniu (PCPR) 

6. Pan Zenon Kołodziej    - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury,  

        Sportu i Promocji Starostwa Powiatowego    

        w Wieluniu 

7. Pan Mariusz Wróbel   - p.o. dyrektora Zespołu Szkół nr 3  

        im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu (ZS nr 3) 

 

 

Lista obecności członków Zarządu stanowi załącznik do protokołu. 
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Proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie CXXIV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z CXX, CXXI, CXXII, CXXIII posiedzenia Zarządu Powiatu  

w Wieluniu.  

5. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Wieluniu o podpisanie porozumienia z Powiatem Buskim w sprawie 

umieszczenia dziecka w instytucjonalnej pieczy zastępczej.  

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 

rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu wieluńskiego 

na 2022 rok.  

7. Sprawy bieżące. 

8. Wolne wnioski. 

9. Zamknięcie CXXIV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

Pkt 1 

Otwarcie CXXIV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył CXXIV 

posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.    

      

   

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził,  

że na 5 członków Zarządu Powiatu obecnych jest 5 członków Zarządu. Wobec 

powyższego wszystkie decyzje, które Zarząd będzie podejmował będą miały moc 

obowiązującą.           
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        Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował 

wprowadzenie do porządku obrad dwóch punktów, a mianowicie jako punkt 5:  

„Informacja o ogłoszeniu naboru wniosków o objęcie dopłatą w roku 2022  

do przewozów autobusowych i ewentualne wyrażenie zgody przez Zarząd Powiatu  

w Wieluniu” dodając, że sprawę przedstawi pan naczelnik Maciej Bryś  

oraz jako punkt 8: „Rozpatrzenie wniosku p.o. Dyrektora Zespołu Szkół nr 3  

im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu o udzielenie pełnomocnictwa do reprezentowania 

powiatu wieluńskiego w ramach projektu nr EOG/21/K3/W/0048 pt. „Młodzi 

Przedsiębiorczy”. Zarządził głosowanie „za” wprowadzeniem dwóch wyżej 

wymienionych punktów do porządku obrad. 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o wprowadzeniu do porządku obrad jako punkt 5: „Informacja o ogłoszeniu naboru 

wniosków o objęcie dopłatą w roku 2022 do przewozów autobusowych i ewentualne 

wyrażenie zgody przez Zarząd Powiatu w Wieluniu” oraz jako punkt 8: „Rozpatrzenie 

wniosku p.o. Dyrektora Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu  

o udzielenie pełnomocnictwa do reprezentowania powiatu wieluńskiego w ramach 

projektu nr EOG/21/K3/W/0048 pt. „Młodzi Przedsiębiorczy” (głosowało 5 członków 

Zarządu).  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odczytał przyjęty 

porządek obrad. Następnie zarządził głosowanie „za” przyjęciem porządku obrad. 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

porządek obrad (głosowało 5 członków Zarządu).  
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  Przyjęty porządek obrad: 

 

1. Otwarcie CXXIV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z CXX, CXXI, CXXII, CXXIII posiedzenia Zarządu Powiatu  

w Wieluniu.  

5. Informacja o ogłoszeniu naboru wniosków o objęcie dopłatą w roku 2022  

do przewozów autobusowych i ewentualne wyrażenie zgody przez Zarząd 

Powiatu w Wieluniu. 

6. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Wieluniu o podpisanie porozumienia z Powiatem Buskim w sprawie 

umieszczenia dziecka w instytucjonalnej pieczy zastępczej.  

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 

rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu wieluńskiego 

na 2022 rok.  

8. Rozpatrzenie wniosku p.o. Dyrektora Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika 

w Wieluniu o udzielenie pełnomocnictwa do reprezentowania powiatu 

wieluńskiego w ramach projektu nr EOG/21/K3/W/0048 pt. „Młodzi 

Przedsiębiorczy”. 

9. Sprawy bieżące. 

10. Wolne wnioski. 

11. Zamknięcie CXXIV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z CXX, CXXI, CXXII, CXXIII posiedzenia Zarządu Powiatu  

w Wieluniu.  

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są uwagi 

do treści protokołów. Nikt nie zgłosił uwag. Zapytał kto jest „za” przyjęciem protokołu  

nr 120 z CXX posiedzenia Zarządu Powiatu.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął protokół 

nr 120/21 z CXX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 5 członków 

Zarządu).  

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał kto jest „za” 

przyjęciem protokołu nr 121 z CXXI posiedzenia Zarządu Powiatu. 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął protokół 

nr 121/21 z CXXI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 5 członków 

Zarządu).  

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał kto jest „za” 

przyjęciem protokołu nr 122 z CXXII posiedzenia Zarządu Powiatu. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął protokół 

nr 122/21 z CXXII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 5 członków 

Zarządu).  

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał kto jest „za” 

przyjęciem protokołu nr 123 z CXXIII posiedzenia Zarządu Powiatu. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął protokół 

nr 123/21 z CXXIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 5 członków 

Zarządu).  

 

Pkt 5 

Informacja o ogłoszeniu naboru wniosków o objęcie dopłatą w roku 2022  

do przewozów autobusowych i ewentualne wyrażenie zgody przez Zarząd 

Powiatu w Wieluniu.   
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Maciejowi Brysiowi z-cy naczelnika Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg.  

Pan Maciej Bryś - z-ca naczelnika Wydziału Komunikacji, Transportu  

i Dróg omówił przedmiotową sprawę. Zaznaczył, że do dzisiaj można składać 

wnioski.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył dyskusję. 

Udzielił głosu panu Łukaszowi Dybce. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu odniósł się do linii Wieluń-Ożarów  

i zapytał w jakich będzie godzinach. 

Pan Maciej Bryś - z-ca naczelnika Wydziału Komunikacji, Transportu  

i Dróg odpowiedział, że Ożarów wyjazd godz. 8.10 (poczta), Wieluń dworzec 

autobusowy godz. 8.40, później z Wielunia dworzec autobusowy godz. 11.50,  

w Ożarowie przystanek przy poczcie godz. 12.20. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, aby puścić przez 

miejscowość Komorniki. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, że jedzie 

przez Komorniki, Piekło naokoło i do Wielunia.  

Pan Maciej Bryś - z-ca naczelnika Wydziału Komunikacji, Transportu  

i Dróg dopowiedział, że jedzie przez Ożarów, Zmyślona, Komorniki nr 125, 

Komorniki OSP, Komorniki Dom Dziecka, Złote Góry, Mokrsko, Krzyworzeka, 

Gaszyn, Wieluń.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy jeszcze 

ktoś ma jakieś pytania. Udzielił głosu panu Jakubowi Jurdzińskiemu. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy powiat wieluński 

dokłada do tego pieniądze. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak, 

dokłada. Ogólnie 3 zł do kilometra jest dotacji z państwa, a powiat wieluński dokłada 

55 groszy do kilometra.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, jaki będzie w sumie koszt 

przy nowych połączeniach. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że planowane jest około 60 tys. zł. 
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Pan Maciej Bryś - z-ca naczelnika Wydziału Komunikacji, Transportu  

i Dróg dopowiedział, że maksymalnie jest 60 tys. zł, jeżeli nie byłoby chętnych, 

którzy podróżowaliby tymi autobusami.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że jest 

zapotrzebowanie, bo wpływały pisma do starostwa.  

Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu powiedział, że 60 tys. zł na same 

nowe połączenia, czy tak? 

Pan Maciej Bryś - z-ca naczelnika Wydziału Komunikacji, Transportu  

i Dróg odpowiedział, że na wszystkie jedenaście.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu wyjaśnił, że te 60 tys. zł 

wprowadzone będzie autopoprawką do projektu budżetu na przyszły rok  

i będzie uchwalone z końcem grudnia, i będzie w budżecie. 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że pod 

warunkiem, że Zarząd wyrazi zgodę.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu poinformował, że dzisiaj pracują 

nad autopoprawką.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Jurdzińskiemu.  

Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu zapytał, czy będzie lub jest 

informacja, że jest to również dofinansowane przez powiat zaznaczając, że chodzi 

mu o informację na autobusach, czy w autobusach. 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu wyjaśnił, że będą 

tabliczki w autobusach. Tak zostało to ustalone dodając, że w innym przypadku 

musielibyśmy pomalować autobusy, że to są tylko te dedykowane przewozy 

powiatowe, co generowałoby dodatkowe koszty. Przekazał, że jak gdyby troszeczkę 

komplikuje wykonawcy tej usługi to, że musiałyby być te autobusy dedykowane tylko 

tym liniom, a nie zawsze tak jest, może się popsuć, tak mieli to tłumaczone.  

Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu podkreślił, że właśnie chodziło  

mu o takie tabliczki z herbem powiatu, których koszt jest niski, ale przy wejściu każdy 

wchodząc widziałby te tabliczki.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak. 
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Pan Maciej Bryś - z-ca naczelnika Wydziału Komunikacji, Transportu  

i Dróg dodał, że przy podpisywaniu umowy będzie zawarty taki zapis, żeby były takie 

informacje.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że chodzi mu o to,  

aby ludzie o tym wiedzieli, bo nie zdają sobie czasami sprawy.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak, 

nie zdają sobie sprawy. Z uwagi na brak dalszych pytań, zarządził głosowanie „za” 

złożeniem wniosku do Urzędu Wojewódzkiego o objęcie dopłatą w roku 2022  

do przewozów autobusowych w ramach ogłoszonego naboru. 

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za) wyraził zgodę  

na złożenie do Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi wniosku o objęcie dopłatą 

w roku 2022 do przewozów autobusowych w ramach ogłoszonego naboru (głosowało 

5 członków Zarządu).         

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

  

Pkt 6  

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Wieluniu o podpisanie porozumienia z Powiatem Buskim w sprawie 

umieszczenia dziecka w instytucjonalnej pieczy zastępczej.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią 

dyrektor Beatę Korczewską, której następnie udzielił głosu.  

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu omówiła 

przedmiotową sprawę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył dyskusję. 

Udzielił głosu radnemu Jurdzińskiemu.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że tam jest kwota 

bodajże 7 100 zł (miesięczna, średnia) za 2021 r. Poprosił o informację, ile nas 

kosztuje średnio utrzymanie dla porównania. 
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Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu zapytała,  

czy w naszej placówce. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu odpowiedział, że w naszej 

placówce. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu przekazała,  

że w naszej placówce to kwota 5 990,11 zł i to jest więcej dodając, że od 1. stycznia 

osiągniemy standard w naszej placówce, czyli będziemy mieć już 14 wychowanków, 

a z tych 14 wychowanków 3 mamy przebywających w MOS-ach. Dlatego będą 

pracować nad tym, aby ta dziewczynka została przeniesiona do naszej placówki  

i ma nadzieję, że to uda się, ponieważ dopiero po osiągnięciu standardu można  

do wojewody występować o taką zgodę. Poinformowała, że mamy 2 wychowanków  

poza naszym terenem i będą robić wszystko, aby zostali do nas przeniesieni.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu z uwagi na brak 

dalszych pytań, zapytał, kto jest „za” zaakceptowaniem postanowień 

przedmiotowego porozumienia.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za) zaakceptował 

postanowienia dotyczące porozumienia z Powiatem Buskim w sprawie umieszczenia 

dziecka w instytucjonalnej pieczy zastępczej (głosowało 5 członków Zarządu). 

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pkt 7 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 

rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu 

wieluńskiego na 2022 rok.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią 

kierownik Świtalską, której udzielił głosu.  

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych omówiła przedmiotową sprawę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie „za” podjęciem uchwały.  
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       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 741/21 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych na terenie powiatu wieluńskiego na 2022 rok (głosowało  

5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 741/21 stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że w związku z tym, 

że Bomed zamknął swoją aptekę to kwestia procedowania dotycząca powstania 

apteki w szpitala zaktualizowałaby się chyba w tym momencie, prawda? 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że zawieszona jest apteka Bomed. 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych poinformowała, że apteka Bomed jest zamknięta, natomiast jeszcze 

pozostaje apteka przy Sanmedzie i to też jest odległość niecałe chyba pół kilometra 

jak było to mierzone, więc ta apteka jest jeszcze problemem, jeśli chodzi o odległość.  

 

 

 

Pkt 8 

Rozpatrzenie wniosku p.o. Dyrektora Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika 

w Wieluniu o udzielenie pełnomocnictwa do reprezentowania powiatu 

wieluńskiego w ramach projektu nr EOG/21/K3/W/0048 pt. „Młodzi 

Przedsiębiorczy”.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał pana 

Mariusza Wróbla p.o. dyrektora ZS nr 3, któremu udzielił głosu. Dodał, że z tego,  

co się zorientował nie ponosimy żadnych kosztów, sprawa była już wcześniej za byłą 

panią  p.o. dyrektora ZS nr 3.  

Pan Mariusz Wróbel – p.o. dyrektora ZS nr 3 im. Mikołaja Kopernika  

w Wieluniu omówił przedmiotową sprawę.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że w jego 

ocenie to jest wartościowy projekt i nie ma żadnych zastrzeżeń dodając, że panu 

skarbnikowi pewnie chodzi o to, kiedy będzie podpisana umowa.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, kiedy byłaby podpisana 

umowa.   

Pan Mariusz Wróbel – p.o. dyrektora ZS nr 3 im. Mikołaja Kopernika  

w Wieluniu odpowiedział, że w grudniu.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że będzie chyba 

potrzebny jego podpis na umowie, o ile się nie myli.  

Pan Mariusz Wróbel – p.o. dyrektora ZS nr 3 im. Mikołaja Kopernika  

w Wieluniu potwierdził. Powiedział, że tutaj był troszkę problem, co następnie 

wytłumaczył, że pierwsza wersja była na Branżową Szkołę I Stopnia, co go  

też zaniepokoiło, ponieważ umowa musi być między powiatem zaznaczając,  

że z panem skarbnikiem w piątek rozmawiali. Przekazał, że dzwonił w poniedziałek, 

ich opiekunka z Warszawy skontaktowała się z głównym opiekunem i jest zgoda  

na to, aby umowa był podpisana z powiatem wieluńskim, reprezentowanym w osobie 

pana dyrektora jako dyrektora Branżowej Szkoły I Stopnia realizującej ten projekt. 

Zaznaczył, że cała umowa jest na powiat wieluński, kwestia dalszej dokumentacji, 

realizacji, rozliczenia leży po stronie dyrektora, jako reprezentującego.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział,  

że nie będziemy w stanie wprowadzić tego do budżetu przyszłego roku w dniu  

30. grudnia dodając, że myśli, że nie dają rady, bo nawet nie wiadomo jak do tego 

podejść. Zwrócił się z prośbą, aby w harmonogramie, w wydatkach, pierwsze wydatki  

nie pojawiły się w styczniu. Zapytał, czy może tak być, czy nie.  

Pan Mariusz Wróbel – p.o. dyrektora ZS nr 3 im. Mikołaja Kopernika  

w Wieluniu odpowiedział, że myśli, że tak, ponieważ okres realizacji tego projektu 

jest dopiero od stycznia 2022 r., więc najpierw będzie jakaś dokumentacja 

oczywiście środki finansowe będą przelane, ale niekoniecznie muszą być ponoszone  

w styczniu. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu dodał, że prosiłby  

o to zaznaczając, że do budżetu chciał wprowadzić program w styczniu, lutym,  

jeśli tak będzie można. 

Pan Mariusz Wróbel – p.o. dyrektora ZS nr 3 im. Mikołaja Kopernika  

w Wieluniu odpowiedział, że z informacji, które posiada pierwszy etap tego projektu, 



 

 

12 

  

tj. współtworzenie programu rozwijania kompetencji społecznych, czyli dopiero 

spotkania w grupach eksperckich to jest okres od stycznia 2022 r. do września  

2022 r. Dlatego myśli, że tu nie będzie problemu. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu z uwagi na brak 

dalszych pytań, zarządził głosowanie „za” podjęciem uchwały.  

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 742/21 w sprawie udzielenia p.o. Dyrektora Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja 

Kopernika w Wieluniu pełnomocnictwa do reprezentowania powiatu wieluńskiego  

w ramach projektu nr EOG/21/K3/W/0048 pt. „Młodzi Przedsiębiorczy” (głosowało  

5 członków Zarządu). 

 Uchwała Nr 742/21 stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

naczelnikowi Kołodziejowi. 

Pan Zenon Kołodziej - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji podkreślił, że największym sukcesem projektu jest to, że jest skierowany 

do uczniów pierwszego stopnia w kształceniu zawodowym, czyli tzw. zasadniczej 

szkoły zawodowej. To udało się wywalczyć i wyraził nadzieję, że w tym kierunku 

będziemy zmierzali, bo tych programów dla nich nie ma.  

 

Pkt 9 

Sprawy bieżące 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że w tym 

punkcie Wydział Edukacji przekazał informację dla Zarządu dotyczącą następujących 

kwestii: 

Utworzenie Powiatowej Rady Młodzieży Powiatu Wieluńskiego:  

 odbyły się spotkania z młodzieżą i opiekunami samorządów uczniowskich, 

 młodzież uczestnicząca wyraziła zainteresowanie utworzeniem struktury 

reprezentującej ich na poziomie ponadszkolnym, 

 w wydziale opracowywane są zasady wyborów członków rady oraz dokumenty  

stanowiące akt lokalnego prawa miejscowego: uchwała, statut. 
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Uchwalenie Regulaminu wynagradzania nauczycieli szkół i placówek oświatowo  

– wychowawczych prowadzonych przez Powiat Wieluński: 

 przeprowadzono konsultacje ze związkami zawodowymi: brak zgodności stanowisk, 

 zebrano liczne uwagi i propozycje zmian od dyrektorów oświatowych jednostek 

organizacyjnych do przedłożonego projektu, 

 zorganizowano spotkanie z kadrą Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego 

w Gromadzicach. Zgłoszono propozycje zmian regulacji  przedmiotowego regulaminu 

w zakresie stawek za warunki pracy. 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że Zarząd 

musi się spotkać stacjonarnie, aby o tym jeszcze podyskutować.  

Następnie przekazał, że kolejna informacja mówi o tym, że wpłynęło również pismo 

od Pana    . Pan    wystąpił do Rady Miejskiej  

w Wieluniu z wnioskiem o umożliwienie mu wystąpienia na sesji Rady Miejskiej  

w Wieluniu w zakresie kwalifikacji nauczyciela katechety zatrudnionego w Zespole 

Szkół nr 1 w Wieluniu. Pismo zostało przekazane do rozpatrzenia do Starostwa 

Powiatowego w Wieluniu. Po konsultacji z radcą prawnym przekazano z powrotem 

Przewodniczącemu Rady Miejskiej do rozpatrzenia z uwagi na fakt, iż: 

 pismo nie stanowi skargi na Dyrektora ZS nr 1 i nie podlega przepisom kpa, 

 wnioskodawca w rozmowie potwierdził, iż celem jego pisma było umożliwienie 

mu zabrania głosu na sesji Rady Miejskiej, 

 po otrzymaniu odpowiedzi pan    ponownie wystąpił z pismem, wyrażając 

swoje niezadowolenie, nie wnosząc do sprawy jednocześnie żadnych nowych 

faktów; 

 radca prawny stwierdził, iż pismo nie stanowi skargi na działalność organów 

powiatu, czy kierowników jednostek organizacyjnych powiatu. Radca 

proponuje pozostawić pismo w aktach i uznać sprawę za zakończoną. 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że to jest 

takie stanowisko dodając, że jest pan naczelnik jakby ktoś chciał o coś zapytać. 

Przekazał, że wie, że do pana wicestarosty też jakieś pismo wpłynęło w ostatnim 

czasie. Sprawa jest wszystkim doskonale znana czego domaga się pan          . 

Dodał, że też z tym panem rozmawiał i wie, że ten pan jest niezadowolony  
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z postępowania organu jakim jest Rada Powiatu, Komisja Rewizyjna, Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji i Rada Miejska, że nikt nie chce mu pomóc- takie ma stanowisko. 

Powiedział, że jest to bardzo subiektywne spojrzenie na całą sprawę przez Pana                                            

                  i trudno tutaj jakieś rozwiązanie znaleźć. W poprzednich latach staraliśmy 

się pomóc, poszukać jakiejś pracy niekoniecznie w roli katechety,  

ale niestety ten pan odmówił. Dodał, że uważamy tę sprawę za zamkniętą, jeżeli  

nie ma pytań. Następnie dodał, że jest obowiązek, aby informować organy powiatu  

o otrzymanych dotacjach na ochronę zabytków. Poinformował, że kolejna sprawa  

to „Zapoznanie z pismem Urzędu Marszałkowskiego Województwa Łódzkiego 

Departament Kultury i Edukacji z dnia 7.12.2021 r. znak: KEI.3152.143.2021.JS 

powiadamiającym, że w 2021 r. dotację w ramach drugiego konkursu otrzymało 

Stowarzyszenie Integracyjne Działające Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych  

i Ich Rodzin „TACY SAMI” w Wieluniu w wysokości 50.900,00 zł na realizację 

zadania pn. Badania i Projekt Architektoniczno-Budowlany Pałacu (Dworu) 

Taczanowskich w Rudzie koło Wielunia. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z pismem Urzędu Marszałkowskiego 

Województwa Łódzkiego Departament Kultury i Edukacji z dnia 7.12.2021 r. znak: 

KEI.3152.143.2021.JS powiadamiającym, że w 2021 r. dotację w ramach drugiego 

konkursu otrzymało Stowarzyszenie Integracyjne Działające Na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI” w Wieluniu w wysokości 50.900,00 zł 

na realizację zadania pn. Badania i Projekt Architektoniczno-Budowlany Pałacu 

(Dworu) Taczanowskich w Rudzie koło Wielunia, które stanowi załącznik  

do protokołu.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał,  

że ostatnia sprawa to „Zapoznanie z pismem Urzędu Marszałkowskiego 

Województwa Łódzkiego Departament Kultury i Edukacji z dnia 7.12.2021 r. znak: 

KEI.3152.143.2021.JS powiadamiającym, że w 2021 r. dotację w ramach drugiego 

konkursu otrzymała Katolicka Parafia Św. Filipa i Jakuba Ap. w Skomlinie  

w wysokości 37.480,00 zł na realizację zadania pn. Remont elewacji dzwonnicy  

w Skomlinie”.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z pismem Urzędu Marszałkowskiego 

Województwa Łódzkiego Departament Kultury i Edukacji z dnia 7.12.2021 r. znak: 

KEI.3152.143.2021.JS powiadamiającym, że w 2021 r. dotację w ramach drugiego 

konkursu otrzymała Katolicka Parafia Św. Filipa i Jakuba Ap. w Skomlinie  

w wysokości 37.480,00 zł na realizację zadania pn. Remont elewacji dzwonnicy  

w Skomlinie, które stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś 

jeszcze chciałby zabrać głos. Udzielił głosu panu Jurdzińskiemu. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy sprawa regulaminu 

będzie podejmowana na najbliższym Zarządzie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że nie dodając, że muszą się spotkać jeszcze przed tym Zarządem, ale nie wie,  

kiedy  i podyskutować. 

 

 

Pkt 10 

Wolne wnioski. 

 

Na CXXIV posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu wolne wnioski nie były złożone.  
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Pkt 11 

Zamknięcie CXXIV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku 

z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął CXXIV posiedzenie Zarządu Powiatu 

w Wieluniu, dziękując wszystkim za udział w posiedzeniu Zarządu. 

 

 Protokołowała:  

 

Agnieszka Krysiak 

Inspektor 

 

 
 


